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Verslag          

Vergadering Algemeen Bestuur 

Onderwerp Verslag vergadering Algemeen Bestuur 7 december 2022 
Agendapunt 2 
Datum 15 februari 2023  
   

Aanwezige leden: 
   
De heer A. Aboutaleb Voorzitter Rotterdam 
De heer C. Lamers Plv. voorzitter Schiedam 
De heer F. van Oosten Burgemeester Nissewaard 
De heer P. H. van de Stadt Burgemeester Lansingerland 
Mevrouw M. Junius Burgemeester Hellevoetsluis 
Mevrouw J.G.H. de Witte Burgemeester Albrandswaard 
Mevrouw A. Grootenboer Burgemeester Goeree-Overflakkee 
De heer T.J. Haan Burgemeester Maassluis 
De heer M.W. Vroom Burgemeester Krimpen aan den IJssel 
De heer B. Wijbenga Burgemeester Vlaardingen 
De heer G. Veldhuijzen Burgemeester  Barendrecht 
De heer P. de Jong Burgemeester Westvoorne 
De heer G. Rensen Burgemeester Brielle 
De heer P. Oskam Burgemeester Capelle aan den IJssel 

 
Voorts: 
De heer A. Littooij Algemeen Directeur VRR 
Mevrouw Y.T.H.P. van Duijnhoven Directeur Publieke Gezondheid 
Mevrouw A. van Daalen Directeur R&C, VRR 
De heer M. van Kruijsbergen Directeur Brandweer, VRR 
De heer A. Wijten Directeur ARR, VRR 
Mevrouw W.M. van der Wal VRR, Adviseur Bestuurlijke zaken (verslag) 

 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 14:00 uur. Mw. Attema heeft zich afgemeld voor de 
vergadering.  
 
De voorzitter geeft dhr. Heijdacker het woord om in te spreken. Dhr. Heijdacker uit zijn zorgen over 
de bereikbaarheid van acute zorg op Voorne Putten. Voorafgaand aan de vergadering heeft dhr. 
Heijdacker een petitie overhandigd aan de voorzitter. Hij pleit voor een volwaardig ziekenhuis in 
Nissewaard, met 24/7 SEH en IC capaciteit, het voorkomen van het faillissement van het Ikazia 
Ziekenhuis, het voorkomen van de sluiting van de SEH en IC van het van Weel-Bethesda 
ziekenhuis, meer huisartsenposten in de regio en genormaliseerde aanrijdtijden van ambulances. 
Hij wijst daarbij op het belang van gelijkheid voor burgers als het gaat om goed bereikbare en 
hoogwaardige acute zorg.  
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Dhr. Heijdacker stelt de vergadering drie vragen: 
1. Wij als stichting Acute Zorg VPR willen van u allen weten of u het eens bent met onze 

visie? Deelt u nu horende onze toelichtingen wel onze Visie? 
2. Gaat u zich inspannen om de aan u opgedragen verantwoordelijkheden, bevoegdheden en 

taakinhoudelijk op het gebied van de burger veiligheid te verbeteren? 
3. Gaat u de problemen die wij schetsen op het gebied van de burgerlijke ongelijkheden die 

zijn ontstaan op lossen? 
 
Dhr. Van Oosten spreekt zijn waardering uit voor de inzet van dhr. Heijdacker om op te komen voor 
de belangen van de inwoners in de regio. De voorzitter geeft aan ook zeer veel belang te hechten 
aan goede, stevige en geborgde ziekenzorg in de regio. Dhr. Van Oosten herkent niet dat er op dit 
moment sprake is van een gevaarlijke situatie. Hij adviseert dhr. Heijdacker om zijn stem te laten 
horen aan andere tafels, bij het ROAZ en het ministerie van VWS. 
 
Dhr. Rensen geeft aan ook toenemende problemen te zien als het gaat om bereikbaarheid van 
volwaardige ziekenhuiszorg voor inwoners van Voorne Putten. Er is niet of nauwelijks 
geanticipeerd op de bevolkingsgroei en de sluiting van de SEH’s. Vanuit het publiek belang is er 
onvoldoende grip op het systeem van ziekenhuiszorg.  
 
De voorzitter geeft aan dat de gestelde vragen schriftelijk beantwoord zullen worden. Hij bedankt 
dhr. Heijdacker voor zijn inzet voor deze goede zaak. Zijn signaal raakt breder aan de spreiding 
van voorzieningen binnen Nederland. Burgers moeten in gelijke mate toegang hebben tot schaarse 
voorzieningen. De voorzitter geeft aan dat hij binnenkort in gesprek gaat met de minister van VWS, 
dan zal hij het signaal van dhr. Heijdacker overbrengen.  
 
2. Verslag vergadering Algemeen Bestuur 14 september 2022 
Het Algemeen Bestuur stelt het verslag vast.   
 
3. Ingekomen en verzonden stukken  
Het Algemeen Bestuur neemt kennis van de ingekomen en verzonden stukken.  
 
4. Actielijst 
Het Algemeen Bestuur neemt kennis van de actielijst. 
 
5. Mededelingen  

a) Voorbereiding jaarwisseling 
Dhr. Littooij geeft een toelichting over de voorbereiding op de komende jaarwisseling. Gelet op het 
feit dat er weer vuurwerk verkocht en afgestoken mag worden, met uitzondering van de gemeenten 
Schiedam en Rotterdam, prepareren we ons maximaal. Er worden multi-surveillance teams 
ingezet. Alle vrijwillige posten zijn maximaal bezet. De meldkamer is goed voorbereid met extra 
decentrale meldkamers. Ook het aantal ambulancediensten is uitgebreid. Dhr. Littooij geeft aan 
zich wel zorgen te maken. Tijdens de afgelopen twee jaarwisselingen waren er minder incidenten 
door het vuurwerkverbod, de vraag is wat we dit jaar kunnen verwachten. 
 

b) Voortgang Brandweer Toonaangevend 
Dhr. Van Kruijsbergen geeft aan dat het nieuwe inrichtingsplan van de brandweer klaar is en 
gepresenteerd is aan de organisatie. De OR Brandweer is intensief betrokken geweest.  
 

c) Actualiteit en overige mededelingen 
Dhr. Van de Stadt geeft aan dat op maandag 5 december jl. een overleg heeft plaatsgevonden met 
de wethouders financiën. Dhr. Van de Stadt heeft een toelichting gegeven over de financiële 
situatie van de VRR en het tekort dat verwacht wordt in 2023 door inflatie en de stijging van 
personeelskosten. Uit het gesprek bleek dat een aantal wethouders graag vooraf een indicatie 
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krijgt met welke extra kosten rekening gehouden moet worden waar anderen liever afwachten wat 
de uitkomst van de cao-onderhandelingen is en een tekort op basis van nacalculatie willen 
verrekenen. In ieder geval is duidelijk dat zowel gemeenten als gemeenschappelijke regelingen 
voor een enorme opgave staan. De wethouders financiën zullen in breder verband met elkaar 
afstemmen hoe hiermee om te gaan. Op 22 december a.s. staat er een extra vergadering van het 
Algemeen Bestuur gepland om hier verder over te spreken.  
 
TER BESPREKING 
 
6. Ontwikkelingen ambulancezorg 
Dhr. Lamers geeft aan dat in februari 2022 een thematische bijeenkomst over ambulancezorg heeft 
plaatsgevonden. Op 30 juni jl. is een brief gestuurd aan de leden van het Algemeen Bestuur naar 
aanleiding van nieuwe ontwikkelingen binnen de ambulancezorg. Enkele leden van het Algemeen 
Bestuur hebben aangegeven vragen te hebben n.a.v. deze brief. Daarom zal dhr. Wijten een 
presentatie geven over de laatste stand van zaken.  
 
Dhr. Wijten geeft aan dat de ambulancezorg in Nederland onder druk staat. Dit komt onder andere 
door problemen die buiten onze invloedsfeer liggen. Er is een grote toename te zien in de vraag 
naar zorg (31% meer 112 meldingen) en daar staat een schaarste op de arbeidsmarkt tegenover. 
Er zijn op dit moment 15,5 vacatures voor ambulanceverpleegkundigen. Er zijn in het afgelopen 
jaar 18 nieuwe medewerkers aangenomen maar er zijn ook 13 medewerkers uitgestroomd. 
Daarnaast is het ziekteverzuim met 9% hoog. Daarbij maken burn-out klachten een steeds groter 
deel uit van het ziekteverzuim. De arbeidsomstandigheden zijn zwaar.  
 
De nieuwe minister van VWS heeft ambities om de zorg anders te organiseren waaronder een 
verdere concentratie van zorg. Dit heeft invloed op de ambulancediensten die hierdoor verder 
onder druk komen te staan. De ambulancedienst kan niet afschalen zoals een SEH dat wel kan.   
 
Dit vraagt van de ARR om schaars personeel nog efficiënter in te zetten. Een nieuwe urgentie-
indeling met een A0-categorie (grootst mogelijke spoed) kan hierbij helpen. Door de inzet van het 
zorg coördinatiecentrum kunnen patiënten met een zorgvraag direct naar de juiste zorgverlener 
verwezen worden. Ook een goede dekking binnen de regio is van groot belang. Dit wordt door het 
opstellen van een Greenfield-scenario onderzocht. Op 22 december a.s. wordt de nieuwe 
opkomstlocatie in Spijkenisse geopend. En nu ligt de focus op de noordzijde van de regio. Twee 
opkomstlocaties in Noord zullen bijdragen aan betere ambulancezorg in Maassluis en Krimpen aan 
den IJssel.  
 
Mw. Grootenboer vraagt of bekend is waar de stijging van het aantal 112 meldingen vandaan komt. 
Dhr. Wijten antwoordt dat dit een landelijk fenomeen is. AZN doet daar onderzoek naar.  
 
Dhr. Vroom geeft aan dat Krimpen aan den IJssel grenst aan de regio Hollands Midden. Zijn 
ervaring is dat er geen enkele invloed uitgeoefend kan worden op besluiten van Hollands Midden 
ten aanzien van opkomst- en postlocaties in die regio. Hij verzoekt om hier nog duidelijkere 
afspraken over te maken. Dhr. Wijten geeft aan dat het inderdaad zo is dat het aantrekkelijk is om 
posten wat verder van de regiogrenzen te positioneren zodat ARR de ritten in de buurregio voor 
haar rekening neemt. Bestuurlijke druk kan mogelijk helpen om dit te agenderen. Dhr. Lamers 
geeft aan dat hier eerder een brief over gestuurd is aan de minister. De minister was destijds niet 
voornemens om dit landelijk op te lossen. Met Haaglanden zijn goede afspraken gemaakt maar 
met Zuid-Holland Zuid niet. Hij zal als portefeuillehouder ambulancezorg op bestuurlijk niveau in 
gesprek gaan met Zuid-Holland Zuid over deze problematiek.  
 
Dhr. van Oosten geeft aan dat één van de argumenten voor de overname van de BIOS-groep was 
dat één organisatie strakker aangestuurd kan worden. Hij vraagt of dit mogelijkheden biedt om 
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verbeteringen door te voeren? Dhr. Wijten geeft aan dat de positieve effecten van de overname 
van de BIOS-groep merkbaar zijn maar dat we worden ingehaald door externe factoren. De krapte 
op de arbeidsmarkt en de stijging van de zorgvraag wegen zwaarder dan de voordelen van de 
samenvoeging.  
 
Dhr. Haan geeft aan dat in de laatste vijf jaar de minimale grens (bij minimaal 80% van de 
meldingen binnen 15 minuten ter plaatse zijn) niet gehaald wordt en er wordt ook een 
verslechtering gezien. Dhr. Haan geeft aan het verhaal van dhr. Wijten te begrijpen en hij twijfelt 
niet aan de inzet. Daarentegen wil hij als gemeente Maassluis niet jarenlang onderaan de lijst 
staan. Daarom wil hij graag dat een opkomst- of postlocatie geopend wordt in Maassluis.  
Dhr. Wijten geeft aan dat de benedengrens van 80% die ooit afgesproken is ter discussie gesteld 
moet worden. Deze afspraak is niet haalbaar. Ook niet als er een post geopend wordt in Maassluis. 
Ambulances trekken vanzelf weg naar gebieden waar meer vraag is naar ambulanceritten. Het 
openen van een opkomstlocatie is wel en optie, die zou tussen Schiedam en Vlaardingen 
gepositioneerd moeten worden. Dit wordt uitgezocht binnen het Greenfield-scenario.   
 
Mw. De Witte vraagt in hoeverre geïnvesteerd wordt in triage om te voorkomen dat de ambulance 
uitrijdt maar achteraf niet nodig bleek te zijn. Dhr. Wijten antwoordt dat geïnvesteerd wordt in 
triage. Dit wordt gedaan via een professioneel systeem. Er wordt getracht dit systeem steeds 
dynamischer te gebruiken.  
 
Dhr. Rensen geeft aan dat in Brielle het idee leeft dat de traumahelikopter steeds vaker wordt 
ingezet. Is dat een alternatief of oplossing? Dhr. Wijten antwoordt dat de traumahelikopter niet voor 
patiëntenvervoer is. Er zijn wel ideeën om een helikopter in te zetten voor ambulancevervoer. Het 
zou mogelijk een oplossing kunnen zijn maar die is heel duur en de zorgverzekeraars zien hier 
geen aanleiding toe.  
 
BESLUITVORMEND 
 
7. Zienswijzen Beleidsplan 2023-2027 
De voorzitter geeft aan dat alle gemeenten een zienswijze hebben ingediend op het Beleidsplan 
2023-2027. Alle gemeenten stemmen in. Er is een brief verzonden aan alle colleges waarin 
gereageerd wordt op de vragen en opmerkingen uit de zienswijzen.  
 
Dhr. Wijbenga geeft aan het Beleidsplan 2023-2027 te steunen en bedankt voor de uitgebreide 
reactie op de zienswijzen. Hij geeft aan blij te zijn dat stevig geïnvesteerd wordt in Bevolkingszorg.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit:  
1. Kennis te nemen van de ontvangen zienswijzen op het Beleidsplan 2023-2027.  
2. Het Beleidsplan 2023-2027 vaststellen. 
 
8. Operationeel Plan Brandweerzorg en regionale analyse 
De voorzitter geeft aan dat het Operationeel Plan Brandweerzorg (OPB) een bijlage is bij het 
Beleidsplan 2023-2027. Dhr. Lamers geeft aan dat hij verzocht heeft om extra zorg te besteden 
aan gemeenten met oude bebouwing. Hij is blij met de extra analyse die veel inzicht geeft. De 
analyse heeft wel bloot gelegd dat de brandweerzorg in bepaalde delen in Schiedam niet op het 
juiste niveau is. Door deze kennis kunnen aanvullende maatregelen worden getroffen.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 

1. Het Operationeel Plan Brandweerzorg (OPB) Raamwerk als bijlage van het Beleidsplan 
2023-2027 vast te stellen.  

2. De Regionale analyse dekking vast te stellen. 
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9. 2e Begrotingswijziging 2022  
Dhr. Van de Stadt licht toe dat op 1 september 2022 de 2e begrotingswijziging 2022 aangeboden is 
aan de gemeenten voor de zienswijzeprocedure. Alle gemeenten hebben ingestemd met de 2e 
begrotingswijziging 2021.  
 
Een aantal gemeenten heeft zorgen geuit over de lage algemene reserve en het 
weerstansvermogen, mede met het oog op de inflatie. Het weerstandsvermogen ligt inderdaad 
onder de 1 en over een periode van 15 jaar wordt dit weer opgebouwd naar de oorspronkelijke 
stand.  
 
Dhr. Littooij vult aan dat de eenmalige uitkering in december 2022 ook door de veiligheidsregio’s 
uitgekeerd wordt aan medewerkers. Ook vrijwilligers en FLO-ers krijgen deze uitkering. Dit maakt 
dat er een kans bestaat dat 2022 eindigt met een tekort.  
 
Mw. Van Daalen geeft aan dat in de reactie op de zienswijzen is aangegeven dat de extra inzet om 
te adviseren op het gebied van tunnelveiligheid en om de brandweer voor te bereiden op de 
brandweerzorg bij de aanleg van tunnels vergoed zou kunnen worden uit de tunnelleges. Ze geeft 
aan dat de VRR hierover eerst in gesprek zal gaan met de betreffende gemeenten.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. In te stemmen met de 2e begrotingswijziging 2022 
2. In stemmen met de oplegger “Reserve 2e loopbaanbeleid en groot onderhoud met technische 

wijzigingen  
3. Besluiten een kortlopende lening af te sluiten indien de kostenvergoeding vanuit het COA en 

het ministerie voor de acute noodopvang en opvang ontheemden Oekraïne niet tijdig wordt 
ontvangen 

 
10. Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg 
Mw. Grootenboer geeft een toelichting. Bij de stukken is een conceptadvies van het project 
‘Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg’ gevoegd. Voor dit project is een landelijke stuurgroep 
samengesteld waarin mw. Grootenboer vertegenwoordigd is. Zij adviseert het Algemeen Bestuur 
om het conceptadvies te steunen en door te zenden naar het Veiligheidsberaad.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het concept advies project ‘Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg’ te steunen en aan te 

bieden aan het Veiligheidsberaad. 
 
11. Portefeuilleverdeling Bestuur VRR 
De voorzitter geeft aan dat in het memo dat bij de stukken zit een voorstel wordt gedaan voor de 
nieuwe samenstelling van het DB en een nieuwe portefeuilleverdeling voor het AB. Hij adviseert 
het Algemeen Bestuur om deze nieuwe verdeling vast te stellen.  
 
Dhr. Veldhuijzen stelt voor om de verdeling van portefeuilles pas aan de orde te stellen als de 
nieuwe burgemeesters zitting hebben genomen. Verder voegt hij toe het logisch te vinden dat het 
Dagelijks Bestuur kleiner wordt maar hij vindt het niet vervullen van een vacature een te simpele 
oplossing. De vraag is of er nog sprake is van een goede regionale verdeling als de burgemeester 
van Ridderkerk geen lid meer is van het DB. Mw. De Witte sluit zich hierbij aan.  
 
De voorzitter geeft aan dat de samenwerking tussen de gemeenten binnen de VRR inmiddels zo 
hecht is dat een optimale regionale verdeling van portefeuilles wat hem betreft minder belangrijk is 
geworden.  
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Het Algemeen Bestuur besluit de nieuwe portefeuilleverdeling vast stellen. Dhr. Veldhuijzen stemt 
niet in.  
 
TER INFORMATIE 
 
12. Actualisatie normenkader 
Dhr. Van de Stadt geeft een toelichting. Het normenkader omvat een overzicht van interne- en 
externe wet- en regelgeving en is opgesteld ten behoeve van de rechtmatigheidscontrole en de 
jaarrekening controle (door de accountant) van de Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond. 
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
Kennis te nemen van het Normenkader 2022. 
 
HAMERSTUK 
 
13. Verlenging volmachtsbesluit dhr. Van Belzen Rotterdamse Kopgroep 

Havenemplacementen 
Op 7 juli 2021 is besloten dat dhr. Van Belzen, als voormalig portefeuillehouder op de dossiers 
ProRail en havenemplacementent, namens het AB deelneemt aan enkele overleggen. Dit geldt 
onder andere voor de Rotterdamse Kopgroep Havenemplacementen. Het volmachtsbesluit zou 
gelden tot 1 februari 2023 maar het is wenselijk dat de inzet van dhr. Van Belzen op de genoemde 
dossiers met enkele maanden wordt verlengd tot 1 oktober 2023. Dhr. Van Belzen heeft ingestemd 
met deze voortzetting.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
Het volmachtsbesluit voor de inzet van dhr. Van Belzen te verlengen tot 1 oktober 2023. 
 
AFSLUITING 

 
14. Rondvraag  
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
 
15. Sluiting 
De voorzitter bedankt dhr. Rensen, mw. Junius en dhr. De Jong voor hun inzet als lid van het 
Algemeen Bestuur van de VRR en reikt aan hen de legpenning van verdienste uit.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 16:00 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 15 februari 2022. 
 
 
 
 
 
 
Mr. drs. A. Littooij     Ing. A. Aboutaleb 
secretaris      voorzitter 


